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Certificate of insurance
Issuing date(           )

Producer:

Sun Life Everbright 
Life Insurance 
Co.,Ltd

This  certificate  is  issued  for  providing  information  thereunder  only  and  grants  no  rights  or  interests  to  the 
certificate holder. This certificate will neither make any amendment to the following policies, nor extend or alter the 
coverage  afforded  by  the  policies  below.  All  the  rights  and  interests  indicated  in  the  policies  shall  remain  in  full 
force.

Applicant:
ID Number:

No. Insurance type Policy number
Policy effective date Policy expiration date

Face amount (RMB) Cash value(RMB)(MM/DD/YY) (MM/DD/YY)

1

2

3

Policy cash value listed above only reflect the sum of that on the issuing date of this certificate,and the cash value will 
change with the passage of time.

Certificate holder: Policy cancellation:

Should any of the above described polices be cancelled before the expiration date 
for any reason,our company will have no obligation to notify the certificate holder.
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保险证明
出具日期(            )

保险公司名
称：

光大永明人寿保险
有限公司  本保险证明仅为提供如下保险单信息出具，保险证明持有人并不因为持有此保险证明而获得任何权益

。本保险证明并非对以下保险单作出任何修订、任何保险责任的增加及变更，保险单各项权益仍以保
险单上载明为准。

投保人姓名：

身份证号码：

序号 险种名称 保险单号

保险单生效日 保险单满期日 保险金额 保险单现金价值

(月/日/年) (月/日/年) （RMB） （RMB）

1

2

以上保险单所列明的现金价值仅代表开具此证明当天的现金价值，此价值会随着时间的变化而改变。

证明持有人： 保单的终止：上述保险单在其满期日前因各种原因终止，本公司没有
义务通知本证明持有人。


